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U stuurde op 22 april een mail waarin u aangeeft dat u veel vragen krijgt over het onderwerp speeltuinen 
in de wijken. De vraag is waarom de speeltuinen tegenwoordig zo saai zijn? Geen mooie grote 
speeltuinen meer met veel hout en klim mogelijkheden. De vraag is waar ligt dit aan? Veiligheid? 
Geldgebrek? In deze brief geven wij een toelichting op de keuze van de speeltoestellen, de veiligheid en 
het budget. 
 
Saai? 
Initiatiefnemers uit de buurt komen gezamenlijk met de gemeente tot een keuze van nieuwe 
speeltoestellen binnen het beschikbaar gestelde gemeentelijke budget. Zij kunnen dit desgewenst 
aanvullen met een eigen financiële bijdrage. In vele gevallen leggen de initiatiefnemers de keuze van de 
speeltoestellen voor aan de kinderen en buurtbewoners. Het grote voordeel hiervan is dat de nieuwe 
speelplek zo goed mogelijk aansluit op de behoeften van de kinderen.  
 
Veiligheid? 
Veiligheid is van essentieel belang. Speeltoestellen moeten gecertificeerd zijn en moeten voldoen aan de 
wettelijke eisen zoals gesteld in het WAS (Warenwetbesluit attractie- en speeltoestellen).  
Speeltoestellen worden door de gemeente onderhouden. Als de speeltoestellen niet meer voldoen aan 
de wettelijke veiligheidseisen, verwijderen wij ze. Ze worden niet automatisch vervangen. Hiervoor kan de 
buurt een aanvraag bij ons indienen. Op basis hiervan wordt een prioriteitenafweging gemaakt of de 
gemeente een deel van het beschikbare budget hiervoor gaat inzetten.  
 
Geldgebrek?  
Jaarlijks worden er diverse nieuwe initiatieven door buurten ingediend voor nieuwe speeltoestellen op 
bestaande speelplekken. Het hierbij behorende beschikbare structurele budget voor speelruimtebeleid 
leverde knelpunten op (in 2015 heeft de raad het budget gehalveerd van € 40.000 naar € 20.000). Het 
jaarlijkse budget is ontoereikend om de toename van buurtinitiatieven voor speelvoorzieningen in 
voldoende mate te kunnen faciliteren. De raad heeft daarom incidenteel € 20.000 beschikbaar gesteld in 
2019 en 2020, bovenop de structurele middelen van ± € 20.000. In de begroting 2019 is voor de jaarschijf 
2021 € 20.000 aan incidenteel nieuw beleid opgenomen voor initiatieven voor nieuwe 
speelvoorzieningen, al worden deze middelen pas definitief bij het vaststellen van de begroting 2021. 
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Binnen het beschikbare gemeentelijke budget voor nieuwe speelvoorzieningen (deels structureel, deels 
incidenteel) is jaarlijks ruimte voor een aantal nieuwe speelverzoeken. De hoogte van de gemeentelijke 
bijdrage per initiatief wordt bepaald op basis van een inhoudelijke beoordeling door middel van een 
wijkanalyse. Daarbij spelen de leeftijdsopbouw van de buurt, het huidige aanbod en kwaliteit van de 
speeltoestellen en het aantal speelvoorzieningen in de nabije omgeving een belangrijke rol.  
 
Initiatiefnemers kunnen desgewenst door middel van fondsenwerving, geldinzamelingsacties en eigen 
bijdrage nog meer mogelijk maken op het speelveld in de buurt.  
 
Met deze werkwijze en het huidige beschikbare budget zijn de afgelopen periode vele speelplekken 
opnieuw ingericht conform wettelijke eisen, naar tevredenheid van de kinderen en buurtbewoners en 
aansluitend bij de behoefte. 
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22 april 2020 
  
Kreeg veel vragen over het onderwerp speeltuinen in de wijken. De vraag is waarom de 
speeltuinen tegenwoordig zo saai zijn? Niet meer leuk/interessant om uren in te spelen. 
Vroeger was er een mooi houten kasteel in de Bannerschulte in Vries en een houten 
boot in de Lottinge. Op deze plekken zijn nog steeds wel speeltuinen, maar de kinderen 
moeten het tegenwoordig doen met een schommel, glijbaan etc. Geen plekken meer om 
je uren te vermaken. 
Geen mooie grote speeltuinen meer met veel hout en klim mogelijkheden. 
De vraag is waar ligt dit aan? Veiligheid? Geldgebrek? Het buitenspelen van kinderen is 
juist iets wat gestimuleerd moet worden lijkt mij. zeker in deze tijd. Hoop antwoord hierop 
te krijgen. 
Groeten, 
 
X 
 

Casper Kloos 
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